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  Protokół Nr 40/21 

 

posiedzenia Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego, które odbyło się 17 listopada 2021 r. w trybie zdalnym 

z użyciem telekonferencji i systemu eSesja – stosownie do art. 15 zzx ustawy  z dnia 

2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (t.j. Dz.U. 2020 poz. 1842 z późn. zm.). 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13:05 i trwało do godz. 13:55. 

 

Zawiadomienie o posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Obrady prowadził Grzegorz Banaś, Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji 

i Współpracy z Zagranicą. 

 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji oraz zaproszeni goście.  

 

Wydruk listy obecności członków Komisji wygenerowany z systemu eSesja stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu.  

 

 

Przebieg posiedzenia 

 

Ad 1. 

  

Przewodniczący Komisji Grzegorz Banaś otworzył posiedzenie, a następnie poinformował, 

że sprawdzanie kworum, zgłaszanie się do dyskusji, zgłaszanie wniosków oraz głosowania odbywają się  

w systemie eSesja, zaś głos w dyskusji będzie można zabrać w momencie udzielenia go przez 

prowadzącego obrady.  

 

Komisja przyjęła do realizacji następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz 

Województwa Świętokrzyskiego nieruchomości gruntowych położonych w gminie 

Kije, w obrębie Umianowice, na potrzeby realizacji projektu pn. „Budowa Ośrodka 

Edukacji Przyrodniczej na Ponidziu w m. Umianowice gm. Kije”. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz 

Województwa Świętokrzyskiego nieruchomości gruntowych położonych w gminie 

Kije, w obrębie Umianowice, na potrzeby realizacji projektu pn. „Renaturyzacja 

śródlądowej delty rzeki Nidy”. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia przez Województwo 

Świętokrzyskie Województwu Podkarpackiemu zadania organizacji publicznego 

transportu zbiorowego w transporcie kolejowym, na linii komunikacyjnej Sandomierz 

– gr. województwa - Rzeszów/Stalowa Wola, na odcinku od Sandomierza do granicy 

województwa świętokrzyskiego w 2022 r. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Województwu Małopolskiemu 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie 

zadania własnego dotyczącego organizacji połączeń o charakterze użyteczności 
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publicznej na linii komunikacyjnej Kraków – Sędziszów w rozkładzie jazdy pociągów 

edycji 2021/2022. 

6. Informacja w zakresie przygotowania ŚZDW do sezonu zimowego 2021/2022. 

7. Informacja dotycząca realizacji projektu „Informatyzacja Placówek Medycznych 

Województwa Świętokrzyskiego”.  

8. Informacja o konkursie „Z Panem Scratchem za pan brat – edycja 2021”.  

9. Informacja dotycząca Regionalnej Infrastruktury Informacji Przestrzennej pn. „System 

Informacji Przestrzennej Województwa Świętokrzyskiego”.  

10. Sprawy różne.  

 

 

Ad 2.  

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Województwa 

Świętokrzyskiego nieruchomości gruntowych położonych w gminie Kije, w obrębie 

Umianowice, na potrzeby realizacji projektu pn. „Budowa Ośrodka Edukacji Przyrodniczej 

na Ponidziu w m. Umianowice gm. Kije” przedstawili Rafał Kosiński, Dyrektor 

Departamentu Nieruchomości, Geodezji i Planowania Przestrzennego oraz Tomasz 

Hałatkiewicz, Dyrektor Zespołu Świętokrzyskich i Nadnidziańskich Parków 

Krajobrazowych. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik do akt 38. sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Komisja jednogłośnie (7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Województwa Świętokrzyskiego nieruchomości 

gruntowych położonych w gminie Kije, w obrębie Umianowice, na potrzeby realizacji 

projektu pn. „Budowa Ośrodka Edukacji Przyrodniczej na Ponidziu w m. Umianowice gm. 

Kije”. Opinia nr 87/21 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. Wyniki głosowania stanowią 

załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Ad 3. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Województwa 

Świętokrzyskiego nieruchomości gruntowych położonych w gminie Kije, w obrębie 

Umianowice, na potrzeby realizacji projektu pn. „Renaturyzacja śródlądowej delty rzeki 

Nidy” przedstawili Rafał Kosiński, Dyrektor Departamentu Nieruchomości, Geodezji 

i Planowania Przestrzennego oraz Tomasz Hałatkiewicz, Dyrektor Zespołu 

Świętokrzyskich i Nadnidziańskich Parków Krajobrazowych. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik do akt 38. sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Komisja jednogłośnie (7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Województwa Świętokrzyskiego nieruchomości 

gruntowych położonych w gminie Kije, w obrębie Umianowice, na potrzeby realizacji 

projektu pn. „Renaturyzacja śródlądowej delty rzeki Nidy”. Opinia nr 88/21 stanowi załącznik 

nr 5 do protokołu. Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 6 do protokołu.  
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Ad 4. 

 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia przez Województwo Świętokrzyskie Województwu 

Podkarpackiemu zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego w transporcie 

kolejowym, na linii komunikacyjnej Sandomierz – gr. województwa - Rzeszów/Stalowa 

Wola, na odcinku od Sandomierza do granicy województwa świętokrzyskiego w 2022 r. 

przedstawiła Anna Grzela, Dyrektor Departamentu Infrastruktury, Transportu 

i Komunikacji.  

 

Projekt uchwały stanowi załącznik do akt 38. sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. 

 

Głos w dyskusji zabrali:  

 

Radny Jan Maćkowiak chciał wiedzieć, jakie koszty województwo ponosiło na realizację 

obowiązującego w roku 2021 porozumienia w sprawie połączeń Sandomierz – Rzeszów. 

 

Dyrektor Anna Grzela poinformowała, że porozumienie to oszacowano na 60 tys. 196 zł. 

Jeżeli zaś chodzi o rozkład jazdy na najbliższy rok będzie to kwota 63 tys. 698 zł. 

 

Radny Jan Maćkowiak – dopytywał, czy 63 tys. zł to całkowita kwota zapłaty za umowę.  

 

Dyrektor Anna Grzela odpowiedziała twierdząco.  

 

Komisja jednogłośnie (8 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

organizacji publicznego transportu zbiorowego w transporcie kolejowym, na linii 

komunikacyjnej Sandomierz – gr. województwa - Rzeszów/Stalowa Wola, na odcinku od 

Sandomierza do granicy województwa świętokrzyskiego w 2022 r. Opinia nr 89/21 stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu. Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Ad 5. 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia Województwu Małopolskiemu pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania własnego dotyczącego 

organizacji połączeń o charakterze użyteczności publicznej na linii komunikacyjnej Kraków – 

Sędziszów w rozkładzie jazdy pociągów edycji 2021/2022 przedstawiła Anna Grzela, 

Dyrektor Departamentu Infrastruktury, Transportu i Komunikacji.  

 

Projekt uchwały stanowi załącznik do akt 38. sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. 

 

Głos w dyskusji zabrali:  

 

Radny Jan Maćkowiak zapytał o ile wzrosną koszty tych połączeń w porównaniu 

do umowy, która się kończy.  

 

Dyrektor Anna Grzela wyjaśniła, że jeśli chodzi o umowę obowiązującą od 13 grudnia 2020 

roku do 11 grudnia 2021 roku to suma ta wynosi 1 mln 147 tys. 787 zł, zaś w następnej 

umowę będzie to kwota wyższa o ok. 101 tys. zł.  
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Komisja jednogłośnie (9 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Województwu Małopolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania własnego dotyczącego organizacji połączeń 

o charakterze użyteczności publicznej na linii komunikacyjnej Kraków – Sędziszów 

w rozkładzie jazdy pociągów edycji 2021/2022. Opinia nr 90/21 stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Ad 6. 

 

Informację w zakresie przygotowania ŚZDW do sezonu zimowego 2021/2022 przedstawił 

Jerzy Wrona, Dyrektor Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich.  

 

Informacja stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Dyskusji nie było. 

 

Komisja przyjęła ww. informację do wiadomości.  

 

Ad 7. 

 

Informację dotyczącą realizacji projektu „Informatyzacja Placówek Medycznych 

Województwa Świętokrzyskiego” przedstawił Robert Janus, Dyrektor Departamentu IT.  

 

Informacja stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Banaś zwrócił uwagę, że Świętokrzyskie Centrum 

Onkologii realizując program naprawczy dokonało analizy SWOT, z której wynika że kwestią  

obciążającą szpital jest słaba informatyzacja placówki. Poprosił Dyrektora o komentarz w tym 

zakresie.   

 

Dyrektor Robert Janus  wyjaśnił, że to co było możliwe do zaprogramowania 

w omawianym  projekcie zostało Świętokrzyskiemu Centrum Onkologii dostarczone. 

Podkreślił, że Szpital ma możliwość, aby składać dalsze propozycje zwiększenia zakresu 

informatyzacji w projekcie InPlaMed 2. Zaznaczył, że w chwili obecnej spływają informacje 

o zapotrzebowaniu szpitali w tym zakresie na następny okres programowania. 

 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Banaś poprosił o przygotowanie dla Komisji informacji 

dotyczącej potrzeb informatyzacji ze szczególnym uwzględnieniem ŚCO. 

 

Komisja przyjęła ww. informację do wiadomości.  

 

Ad 8. 

 

Informację o konkursie „Z Panem Scratchem za pan brat – edycja 2021” przedstawił Robert 

Janus, Dyrektor Departamentu IT. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  
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Dyskusji nie było. 

 

Komisja przyjęła ww. informację do wiadomości.  

 

Ad 9. 

 

Informację dotyczącą Regionalnej Infrastruktury Informacji Przestrzennej pn. „System 

Informacji Przestrzennej Województwa Świętokrzyskiego” przedstawił Robert Janus, 

Dyrektor Departamentu IT.   

 

Informacja stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Dyskusji nie było. 

 

Komisja przyjęła ww. informację do wiadomości.  

 

Ad 10.  

 

Spraw różnych nie zgłoszono.  

 

Na tym posiedzenie zakończono.  

 

Przewodniczący Komisji 

 

 

        Grzegorz Banaś 

 

Protokół sporządził: Michał Wójcik 


